
 

 

Styrelsemöte 26 oktober 

Kl. 13-14.45 

 

Plats: Teams 

Närvarande: Ingrid, Sofia, Hampus, Mia, Maria, Hannah, Mårten 

 

 
1. Återkoppling kurs  

 
Bra med kurserbjudande, i stort positivt. Innehållet är bra. Kommunerna kan betala max 20-25 tkr. 
Det fysiska mötet ska inte underskattas. SFK behöver ha en större intäkt från kursen. Behov finns av 
utbildningar för första linjens chefer men samtidigt finns behov av utbildning av kommande kultur- 
och fritidschefer på högre nivå. 
Fråga; Vad innebär ”på plats”, är det i kommunen och är isf kursen avsedd för bara en kommun i 
taget eller avser man typ en kursgård? 
 
Beslut; Vi skickar ut enkät kring vilka behov som finns av utbildning till våra medlemmar. Om behov 
finns från medlemmarna så kan vi framöver komma överens om en betaversion i samarbete med 
Annika. Upplägget kring betaversionen kan eventuellt presenteras i februari för styrelsen.  
 
SFK ska ha ett avtal som innebär en dialog kring upplägget som kan revideras årligen. Om föreningen 
ska sälja in kursen till sina medlemmar så ska vi också äga namnet på kursen. Viktigt att profilen 
kultur- och fritid hålls tydlig. 
 
Några förslag på enkätfrågor; 
 

• Vilken typ av kurs behövs? 

• Vilka ska delta? 
 
Mårten och Hampus tar kontakt med Annika för återkoppling samt ser till att enkäten kommer ut.  
 
 

2. Henson besöker oss kl 14.00  
 
Henson har undersökt ett billigare webhotel. Kostnaden ligger i att byta webplats. Henson vill jobba 
med wordpress för att kunna göra sidan mer tillgänglig. 50-60 tkr för att migreringen ska kunna 
göras. Henson begär in en offert för detta arbete som vi kan ta ställning till. 
 
 

3. Fråga från om RF/Sisu 
 
Det efterfrågas en dialog med RF/Sisu. Vilken roll har RF/Sisu att medla i konflikter mellan föreningar 
samt när det gäller oegentligheter inom föreningar? Vilken roll har idrottsombudsmannen som kan  



 

 

komplettera RF/Sisu? Vi konstaterar att det förmodligen ser väldigt olika ut i regionerna. Detta kan 
vara en punkt att lyfta till Träffpunkt idrott med goda exempel på där det fungerat bra.  
 

4. Mötet med regeringen – återrapportering 
 
Kort återrapportering av mötet med statssekreterare Petra Noreback med medarbetare. 
Mia har haft möte med SKR och planerat mötet i februari. Förhoppningen är att vi ska kunna 
diskutera det brottsförebyggande arbetet och ungdomars meningsfulla fritid. Mer besked ges efter 
att SKR har fått sitt kommande uppdrag. 
 

5. Kommunmedlemsskap 
 
Mötet är positivt till att tillskapa möjlighet till att betala serviceavgift från varje kommun. Hannah och 
Sofia arbetar vidare med ett skarpt förslag som vi presenterar i februari. 
 

6. Avrapportering områdesansvar 
 
Mårten och Hampus arbetar vidare med styrelseresan 15-17/5. 
 

7. Folk och kultur 
 
Punkten skjuts till nästa möte. 
 

8. Digital konferens 14-15/3. 
 
Ingrid rapporterar från arbetet, Mistra är positiva. Mistra undrar om det kan vara öppet för fler. 
Mötet är positiva till det. Ingrid fortsätter dialogen och diskuterar avgift för konferensen. 
 

9. Bryta verksamhetsår – beslut inför årsmötet 
 
Förslag om att bryta verksamhetsåret så att det sträcker sig 1/7-30/6, styrelsen beslutar om detta vid 
nästa möte. 

10. Beslut om utvecklingsfond 
 
Sofia anmäler jäv. Styrelsen beviljar ansökan. 
 

11. Uppföljning antal ansökningar årskonferens 2025 
 
Vi har få ansökningar till 2025. Vi kontrollerar de kommuner som tidigare anmält intresse och 
stämmer av om de fortsatt är intresserade. Felicia tar kontakt och kollar detta.  
 

12. Idéer AW vårterminen 
 
Kultursamhället, fritidskortet, Ev SKR med Anna Hamberg, välfärdsbrottslighet, unga och kriminalitet 
 



 

 

13. Uppföljning sakkunnig, avsiktsförklaring 
 
Punkten skjuts till nästa möte. 
 
 
● Ansvarsområden rapport  

 
Utvecklat AW – se ovan 

Medlemsutveckling – se under kommunmedlemsskap 

Friluftsliv – Mårten har pratat med naturvårdsverket som gärna vill ha kvar prisutdelningen 
där den tidigare legat. Ev kan de delta på AW, vår inställning är att priset bör delas ut på 
kvällen under galamiddagen. Dessutom kan det finnas som en valbar punkt bland 
seminarierna på årskonferensen. 
  
SKR – se ovan 
 
RF – se ovan 
 
MUCF -  
 
Kulturrådet - 
 
Beställargrupp konstgräs -   

Europe goes local – se ovan kring möte med regeringen 
 
Mistra -  se ovan 
 

● Övriga frågor 

Mia rapporterar om ungdomsarbetet inom föreningen i februari. 

Mia sätter ihop program för 4-5/12. 

 

Vid anteckningarna 
Sofia Nohrstedt 

 


